
Rada Gminy Miedźno
Komisja Rewizyjna

Protokół nr 14/2020

XIV Posiedzenie w dniu 7 października 2020 
Obrady rozpoczęto 7 października 2020 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:22 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Ciesielski
2. Małgorzata Grzyb
3. Czesław Trzepizur
4. Piotr Wawrzyniak
5. Waldemar Wosiński
Goście:

1. Grażyna Borycka – Skarbnik
2. Piotr Korkus – Podinspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnych  na  posiedzeniu  radnych  i  gości  dokonała 
przewodnicząca Małgorzata Grzyb. Przedstawiła proponowany porządek obrad.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Kontrola działu 801 - Oświata i wychowanie, rozdział 80113, 80114.
3. Bieżące koszty utrzymania budynków jednostek oświatowych.
4. Kontrola systemu gospodarowania odpadami.
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia komisji.

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca poddała porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
Porządek obrad został przyjęty.

2. Kontrola działu 801 - Oświata i wychowanie, rozdział 80113, 80114.
Skarbnik omówiła dział 801 – Oświata i wychowanie. Informacje te zawierały koszty poniesione w 2019 
rok.  Suma wydatków wyniosła  392.442,95 zł.  Natomiast  wydatki  poniesione w Zespołach Szkolno – 
Przedszkolnych wyniosły 10.086.016,09 zł. 
Przewodnicząca  Grzyb  nawiązując  do  kosztów  związanych  z  uczęszczaniem  dzieci  do  przedszkoli
w innych gminach zapytała ilu jest takich uczniów.
Skarbnik odpowiedziała, że jest to zależne od uczęszczania dzieci do przedszkoli. Dodała, że są to dzieci 
do lat 5.
Radny Ciesielki  zapytał,  czy zestawienie zawiera koszty uczniów zgłoszonych jako uczęszczające do 
innych szkół. 
Skarbnik odpowiedziała, że tak.
Przewodnicząca Grzyb zapytała co wchodzi w skład tych kosztów.
Skarbnik odpowiedziała, że w skład kosztów wchodzi cała obsługa.
Radny  Ciesielski  nawiązał  do  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym.  Zapytał  czy  pomoc  ta 
finansowana jest ze środków gminnych.
Skarbnik odpowiedziała,  że część pozyskiwana jest  z  zewnątrz,  a część  środków finansowanych jest
z gminnego budżetu. 
Radny Wosiński nawiązał do wydatków Zespołów Szkolno – Przedszkolnych. Zapytał, czy programy dla 
uczniów są dofinansowywane.



Skarbnik odpowiedziała, że tak. 

3. Bieżące koszty utrzymania budynków jednostek oświatowych.
Skarbnik omówiła koszty związane z utrzymaniem budynków jednostek oświatowych. Koszty związane
z  Zespołem  Szkolno  –  Przedszkolnym  w  Miedźnie  wynoszą  197.190,29  zł,  z  Zespole  Szkolno  – 
Przedszkolnym w Ostrowach nad Okszą wynoszą 153.560,06 zł,  natomiast koszty Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego w Mokrej wynoszą 59.842,78 zł. 
Radny Ciesielski zapytał, czy hala sportowa w Ostrowach nad Okszą jest opłacana „osobno”.
Skarbnik odpowiedziała, że tak.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

4. Kontrola systemu gospodarowania odpadami.
Podinspektor Korkus omówił system gospodarowania odpadami.
Radny Wosiński zapytał  jak firma wywozowa segregowała odpady sztuczne skoro są one w jednym 
worku.
Podinspektor  Korkus  odpowiedział,  że  rozdzielanie  odpadów  wykonywane  jest  przez  pracowników, 
ręcznie.
Radny  Wawrzyniak  zapytał,  czy  firma  wywozowa  przesyła  zdjęcia  dokumentujące  nieprawidłową 
segregację odpadów.
Podinspektor  Korkus  odpowiedział,  że  obecna  firma  wywozowa  takiej  dokumentacji  nie  wysyła. 
Natomiast  poprzednia  firma obsługująca  Gminę Miedźno,  wysyłała  dużo zdjęć.  Jednak nie  były  one 
adekwatne do podanego adresu.
Przewodnicząca  Grzyb  zapytała  o  ściągalność  zaległości  od  mieszkańców  po  podwyżce  opłaty  za 
gospodarowanie odpadami. 
Podinspektor  Korkus odpowiedział,  że  zaległości  są na podobnym poziomie  jak w przypadku stawki 
18,50 zł.
Radny Ciesielski zapytał na jaki czas została podpisana umowa z firmą wywozową.
Podinspektor Korkus odpowiedział, że umowa została zawarta na okres 12 miesięcy od jej podpisania.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

5. Sprawy różne.
Spraw różnych nie podjęto.

6. Zakończenie posiedzenia komisji.
Przewodnicząca o godz. 15.22 zamknęła posiedzenie Komisji. 

Przewodnicząca Komisji
(-) Małgorzata Grzyb
 

Przygotował(a): Joanna Dąbrowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


